
Zápis č. 100 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka ze 

dne 24. 9. 2024 v restauraci U sekyrky v Bílém Újezdě. 
 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, která je součástí zápisu.  

 

1. Zahájení.  
Předseda svazku p. Daněk přivítal všechny přítomné členy a konstatoval, že v počtu 12 

přítomných je schůze usnášení schopná. Dále přivítal hosta na dnešním zasedání starostu obce 

Kvasiny. Přítomní byli seznámeni s programem jednání dle pozvánky. Zapisovatelkou byla 

určena účetní svazku pí. Daňková, ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni Ing. Petra 

Králíčková a pí. Zdenka Jedlinská. Před zahájením zasedání proběhla exkurze, pro zájemce z řad 

členů výboru, po objektech VsCs. Navštívili jsme vodojemy a čerpací stanice svazku. 

          Hlasování: 

          pro/proti/zdržel 12/0/0 

 

2. Slavnostní zahájení a připomenutí historie DSO VsCs. U příležitosti 100. zasedání výboru 

připomněl předseda historii vodárenství   regionu a vznik DSO.  

 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání.  
Předseda svazku přečetl usnesení z minulého zasedání a konstatoval, že jednotlivé body 

kontrolovaného usnesení byly přijaty bez připomínek. Předseda upozornil, že některým bodům 

se budeme věnovat i na dnešním zasedání. Problematiku umístění hnojišť v ochranném pásmu 

řešil starosta obce Kvasiny, majitel o skládce hnoje ví, přemístil by ji, ale neví, kde by to bylo 

vhodné.  

 

4. Roční zpráva o provozování infrastrukturního majetku za rok 2023.  
Předseda předložil členům roční zprávu o provozování infrastrukturního majetku za rok 2023, 

kterou, jako každý rok, vypracoval provozovatel firma AQUASERVIS a.s. Starosta města 

Solnice informoval, že v rámci navýšení kapacity čističky odpadních vod z důvodů napojení 

průmyslové zóny dojde k úpravě čističky za částku cca 20 mil. Kč z programu MPO.  

 

5. Technická a ekonomická studie řešení ke snížení dusičnanů v pitné vodě zpracovaná 

firmou FINGEO s.r.o. včetně dalších souvislostí. Předseda předložil výboru tuto zprávu od Dr. 

Šedy s konstatováním, že ji obdržel den před zasedáním a že Dr. Šeda v ní nezmínil požadavek 

výboru o posouzení možnosti prohloubení stávajícího vrtu J 1. Po delší rozpravě členové výboru 

ukládají předsedovi požádat firmu FINGEO s.r.o. o dopracování studie o další předložené 

varianty zmíněné při společném jednání na AQUASERVISU a.s. dne 17. 6. 2024. Poté pak 

uskutečnit širší jednání členů výboru přímo s Dr. Šedou o přeložených možnostech řešení.  

                                                                  

         Hlasování: 

         Pro/proti/zdržel 12-0-0 

 

6. Kontrola stočného Kvasiny.  Předseda konstatoval, že v Kvasinách u vytipovaných nemovitostí 

proběhly kamerové zkoušky a bylo zjištěno, že některé z vytipovaných nemovitostí jsou nadále 

napojeny na starou kanalizaci, která ústí do potoka a do řeky. Přitom souběžně vede kanalizace 

nově pořízená, která odvádí splašky do ČOV. Obě kanalizace jsou ve správě VsCs. Starosta obce 

Kvasiny oznámil výboru, že se všemi majiteli jednal a ti se měli k 30. 8. 2024 přihlásit k placení 

stočného u provozovatele AQUASERVIS a.s. Předseda ověří tito informaci u provozovatele a 

bude informovat starostu, on poté učiní další kroky k nápravě. Starosta Kvasin dále vznesl dotaz, 

zda by nebylo možné starou kanalizaci napojit na tu novou a zamezit odtoku splašků do řeky. To 

předseda prověří u provozovatele. Dále předseda konstatoval, že ještě šest nemovitostí nemá 

připojenu tlakovou kanalizaci.  



7. Různé a diskuse. Předseda informoval přítomné o návrhu zakoupit 1000 ks akcií firmy 

AQUASERVIS a.s. za cenu 3.200.000,- Kč. Při klesajících úrocích při uložení volných 

finančních prostředků u bank je z hlediska výnosů výhodnější nákup akcií, které prostřednictvím 

výplaty dividend úročí vložené prostředky efektivněji. Opět předložil výboru návrh, 

vypracovaný firmou, kde jsou vyčísleny očekávané výnosy z těchto akcií. Po rozpravě výbor 

požaduje doplnit finanční historii výplat dividend. Výbor schvaluje alokací uvedených 

finančních prostředků na nákup akcií v rozpočtu na rok 2025. O nákupu pak bude výbor hlasovat 

na příštím zasedání. 

         Hlasování: 

         Pro/proti/zdržel  11/0/1   

 

Opravy v roce 2025. Předseda informoval přítomné o plánovaných opravách v roce 2025. 

Jedná se o pokračování opravy vodovodu ve Skuhrově nad Bělou, ve směru Hraštice - Skuhrov. 

Další opravy se týkají vodovodu v lokalitě Lokot – Lipovka a část zakázky letošního roku 

dokončení oprav přípojek okolo náměstí v Solnici. 

V Kvasinách se v současné době provádí budování nové kanalizace odvádějící povrchovou 

vodu z lokality valu okolo závodu ŠKODA auto. Zde bylo porušeno stávající souběžné potrubí 

vodovodu a kanalizace. Starosta Kvasin informoval přítomné, že se dohodl s firmou provádějící 

tuto akci i na provedení opravy vodovodu. 

. 

Dálkové odečty vodoměrů. Firma AQUASERVIS a.s. má v úmyslu zkvalitnit služby občanům, 

co se týká kontroly spotřeby vody pomocí vodoměrů připojených na dálkový odečet. Vyčíslila 

tuto službu na cenu 24,58 Kč/vodoměr/měsíc. V současném pilotním programu je možno takto 

sledovat 450 vodoměrů v obci Kvasiny a Solnice. Tato služba se nesmí promítnout do 

regulované ceny vodného a stočného. Předseda předložil kalkulaci nákladu a smlouvu s firmou 

AQUASERVIS a.s. Rozpoutala se bouřlivá diskuse na jedné straně, kritiků zvýšených nákladů 

za službu na druhé straně zastánců modernizace služeb pro odběratele. Po dlouhých diskuzích 

vystoupil starosta města Solnice s návrhem, že by se sešlo užší vedení svazku (ve složení ing. 

Hostinský, Mgr. Kunc, ing Ludvíková a předseda DSO) spolu se starostou Kvasin k jednání 

s ředitelkou firmy AQUASERVIS a.s. V průběhu tohoto bodu jednání se omluvila starostka 

obce Černíkovice. 

 

         Hlasování: 

         Pro/proti/zdržel 10-0-1 

  

Předseda znovu upozornil přítomné o svém záměru končit ve výboru DSO VsCs ze zdravotních 

důvodů ke konci roku 2024. V této souvislosti upozornil na nutnost jmenovat od té doby jeho 

nástupce. Starosta města Solnice informoval přítomné, že vybraného kandidáta musí jmenovat 

do výboru město Solnice, jako svého zástupce ve svazku. Konec působení ve svazku k témuž 

datu oznámila i účetní svazku. 

 

 

8. Závěr a usnesení.  Předseda svazku p. Daněk poděkoval přítomným za účast a vyzval k přečtení 

a schválení usnesení.  

 

          Hlasování: 

          pro/proti/zdržel 11/0/0 

Zapsala. Z. D. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Usnesení č. 100 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka 

ze dne 24. 9. 2024 v restauraci U sekyrky v Bílém Újezdě. 
 

 

Výbor bere na vědomí bez připomínek: 

1. Kontrolu usnesení z minulého zasedání 

2. Roční zprávu o provozování infrastrukturního majetku za rok 2023 

3. Informaci o probíhajících kontrolách stočného v obci Kvasiny 

4. Technickou a ekonomickou studii řešení ke snížení dusičnanů v pitné vodě zpracovanou firmou 

FINGEO s.r.o. 

 

Výbor schvaluje: 

1. Alokovat v rozpočtu na rok 2025 finanční prostředky na nákup 1000 ks akcií firmy 

AQUASERVIS a.s. v ceně 3.200.000,- Kč. 

 

Výbor ukládá:  

1. Předsedovi požádat firmu FINGEO s.r.o. o dopracování předložené Technické a ekonomické 

studie řešení ke snížení dusičnanů v pitné vodě a poté iniciovat jednání s Dr. Šedou k řešení 

situace. 

2. Předsedovi zajistit jednání v souvislosti s projednáním cen stočného na rok 2025. Za VsCs 

předseda výboru svazku, starosta Kvasin a starosta města Solnice s ředitelkou firmy 

AQUSERVIS a.s.  

3. Předsedovi vyvolat jednání s firmou AQUASERVIS a.s., za účasti vybraných členů svazku a 

starosty Kvasin ohledně dálkového odečtu vodoměrů a zjištění dalších informací k této 

problematice. Po tomto jednání se výbor vrátí k projednání předkládaného návrhu smlouvy. 

Zapsala: Z. D. 


